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И.А. Комар. ОСОБЕННОСТИ ОПРЕДЕЛЕНИЯ РЫНОЧНОЙ СТОИМОСТИ 
ЦЕНТРОВ ОБРАБОТКИ ДАННЫХ

В статье проанализирован международный подход к оценке центров обработки данных 
(ЦОД). Обобщен личный профессиональный практический опыт автора. Исследованы 
особенности применения стандартных подходов к оценке и соответствующих методов. 
Выявлены основные характеристики, влияющие на стоимость ЦОД. Даны практические 
рекомендации по определению рыночной стоимости таких объектов.

FEATURES OF DETERMINING THE MARKET VALUE OF DATA PROCESSING 
CENTERS (DATA CENTERS)

Irina A. Komar, PhD in economics, MRICS, deputy general director in LCC Professional Group of Ap-
praisal (Moscow)

The article analyzes the modern approach to data center evaluation, summar       izes personal professional 
practical experience, examines the features of the application of approaches and methods of evaluation, 
identifies the main characteristics that affect the cost of data centers. The author gives practical recom-
mendations for determining the data center market value.

Ключевые слова: центр хранения и обработки данных, центр обработки данных, ЦОД, 
ЦОД как специализированный актив, оценка рыночной стоимости ЦОД, коммуникации и 
технологическая инфраструктура ЦОД; data storage and processing center, data center, data 
center as a specialized asset, assessment of the market value of the data center, communica-
tions and technological infrastructure of the data center

О.В. Мандрощенко. МЕТОДИКА ПЛАНИРОВАНИЯ ОРГАНИЗАЦИЯМИ 
ОТДЕЛЬНЫХ НАЛОГОВЫХ ПЛАТЕЖЕЙ

В статье рассматриваются методические подходы к обоснованию планирования нало-
говых платежей в организации. Автором предложен алгоритм расчета налоговых обяза-
тельств по налогам на добавленную стоимость, на прибыль органи    заций и на имущество 
организаций. Обоснованы факторы, влияющие на расчет плановых налоговых платежей. 

METHODOLOGY OF PLANNING BY ORGANIZATIONS OF INDIVIDUAL 
TAX PAYMENTS

Olga V. Mandroshchenko, doctor of economic sciences, professor of Department of taxes and tax admin-
istration Faculty of taxes, audit and business analysis of the Financial university under the Government of 
the Russ  ian Federation (Moscow) 

The article discusses methodological approaches to justify planning tax payments in an organization. The 
author proposes an algorithm for calculating tax liabilities for taxes on value added, on corporate profits 
and on corporate property. The factors influencing the calculation of planned tax payments are substanti-
ated.

Ключевые слова: планирование налога на добавленную стоимость в организации, про-
гнозирование налога на прибыль организаций, планирование налога на имущество орга-
низаций, методические подходы к налоговому планированию в организации; planning for 
value added tax in organizations, forecasting corporate income tax, planning for property tax in 
organizations, methodological approaches to tax planning in organizations

Е.Б. Тютюкина. ОЦЕНКА РЕАЛЬНОГО УЩЕРБА УЧАСТНИКОВ СОГЛАШЕНИЯ 
О ЗАЩИТЕ И ПООЩРЕНИИ КАПИТАЛОВЛОЖЕНИЙ

В статье рассмотрены подходы к оценке реального ущерба организации, реализующей 
инвестиционный проект (ОРП),  в случае нарушения стабилизационной оговорки (СО) со 
стороны публично-правового образования в рамках соглашения о защите и поощрении 
капиталовложений. Автором предложены подходы к оценке реального ущерба ОРП в ре-
зультате нарушения СО, обоснованные положениями гражданского законодательства 
и правоприменительной практикой. Представлены формулы расчета суммы реального 
ущерба. 

THE REAL DAMAGE ASSESSMENT OF THE PARTIES TO THE AGREEMENT 
ON THE PROTECTION AND PROMOTION OF INVESTMENT

Elena B. Tyutyukina, doctor of economic sciences, professor, professor of the department of corporate 
finance and corporate governance Financial university under the Government of the Russian Federation 
(Moscow)
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The article proposes approaches to assessing the real damage to an organization implementing an invest-
ment project in the event of a violation of the stabilization clause by a public legal entity that is a party to 
an agreement on the protection and promotion of investment. The author has proposed approaches to 
assessing the actual damage to an organization implementing an investment project as a result of viola-
tion of the stabilization clause, justified by the provisions of civil legislation and law enforcement practice. 
Formulas for calculating the amount of real damage are presented.

Ключевые слова: оценка реального ущерба реализующей инвестиционный проект орга-
низации, соглашение о защите и поощрении капиталовложений, нарушение стабилизаци-
онной оговорки, ОРП, оценк а реального ущерба ОРП, метод расчета реального ущерба; 
assessment of real damage to an organization implementing an investment project, agreement 
on the protection and promotion of investments, violation of the stabilization clause, assessment 
of real damage to an organization implementing an investment project, method for calculating 
real damage

О.В. Рахматуллина, М.В. Колодина. ФИНАНСОВО-ПРАВОВОЕ РЕГУЛИРОВАНИЕ 
НАЛОГОВЫХ ЭКСПЕРИМЕНТОВ В РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ

В статье рассмотрены вопросы финансово-правового регулирования правовых экспе-
риментов в сфере налогообложения в Российской Федерации. Авторами выявлены про-
блемы, возникающие в ходе реализации таких финансово-правовых инструментов, пред-
ложены пути их преодоления и направления совершенствования соответствующих норм 
законодательства о налогах и сборах.

FINANCIAL AND LEGAL REGULATION OF TAX EXPERIMENTS 
IN THE RUSSIAN FEDERATION

Oksana V. Rakhmatullina, PHD in law, associate professor of the department of administrative and finan-
cial law Orenburg institute (branch) of the Moscow state law university named after O.E. Kutafin (Orenburg)

Maya V. Kolodina, PHD in law, associate professor of the department of administrative and financial law 
Orenburg institute (branch) of the Moscow state law university named after O.E. Kutafin (Orenburg)

The article deals with the issues of financial and legal regulation of legal experiments in the field of taxa-
tion in the Russian Federation. The authors identified legal problems that arise during the implementation 
of these financial and legal instruments, as well as suggested ways to overcome them and improve the 
legislation on taxes and fees in this area.

Ключевые слова: налоговые эксперименты, метод финансового мониторинга, налог на 
профессиональный доход, автоматизированная упрощенная система налогообложения, 
единый налоговый платеж; tax experiments, financial monitoring method, professional income 
tax, automated simplified taxation system, single tax payment

Е.А. Галиновская. РОЛЬ ЗЕМЛЕУСТРОЙСТВА В ГО СУДАРСТВЕННОМ УПРАВЛЕНИИ 
ЗЕМЕЛЬНЫМИ РЕСУРСАМИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ: ПРАВОВОЙ АСПЕКТ

В статье исследуются проблемы правового регулирования землеустройства в Росси. Изу-
чены цели, задачи землеустройства в государственном управлении земельными ресурса-
ми. Рассмотрено современное состояние законодательного регулирования в этой сфере. 
На основании обзора исторических этапов становления межевой, землеустроительной 
деятельности показано, что она не дублирует кадастровую и градостроительную работу 
по обеспечению рационального использования и охраны земель. Сделан вывод о необхо-
димости модернизации законодательства о землеустройстве с целью рациональной орга-
низации земельных пространств, развития сельских территорий, достижения иных целей 
социально-экономического развития, требующих учета природного потенциала земли. 

THE ROLE OF LAND MANAGEMENT IN THE STATE MANAGEMENT OF LAND RESOURCES OF 
THE RUSSIAN FEDERATION: LEGAL ASPECT

Elena A. Galinovskaya, candidate of legal sciences, leading researcher at the Institute of legislation and 
comparative law under the Government of the Russian Federation (Moscow)

The article examines the problems of legal regul ation of land management in the Russian Federation, the 
goals and obj ectives of land management in the state management of land resources are studied, the cur-
rent state of legislative regulation in this area is considered. Based on a review of the historical stages of 
the formation of boundary, land management activities, it is shown that it does not duplicate cadastral and 
urban planning work to ensure the rational use and protection of land. It is concluded that it is necessary 
to modernize the legislation on land management as a tool for the rational organization of land spaces, 
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the development of rural areas, and the achievement of other goals of socio-economic development that 
require taking into account the natural potential of the land.

Ключевые слова: правовое регулирование землеустройства в Российской Федерации, 
землеустройство в государственном управлении земельными ресурсами, землепользо-
вание в пределах городской черты, рациональная организация земельных пространств, 
комплексное управление земельными ресурсами; legal regulation of land management in 
the Russian Federation,   land management in state land management, land use within city limits, 
rational organization of land spaces, integrated management of land resources

А.П. Лиманская. ПРАВОВОЕ РЕГУЛИРОВАНИЕ ОЦЕНКИ И УЧЕТА НАКОПЛЕННОГО 
ВРЕДА ОКРУЖАЮЩЕЙ СРЕДЕ

В статье анализируются пробелы законодательства в части регулирования оценки и уче-
та накопленного вреда окружающей среде. Отмечается целесообразность конкретизации 
правовых критериев квалификации земельных участков, территорий и акваторий в каче-
стве объектов накопленного вреда. Предлагается разделить правовые режимы объектов 
негативного воздействия и объектов накопленного вреда и установить запрет на исполь-
зование объектов накопленного вреда после их внесения в соответствующий реестр. 

LEGAL REGULATION OF ASSESSMENT AND ACCOUNTING OF ACCUMULATED 
ENVIRONMENTAL DAMAGE

Anna P. Limanskaya, candidate of legal sciences, associate professor of the department of environmental 
and natural resource law, Moscow state law university named after O.E. Kutafin (Moscow)

The article analyzes the gaps in legislation regarding the regulation of assessment and accounting of ac-
cumulated environmental damage. The expediency of specifying the legal criteria for qualifying land plots, 
territories and water areas as objects of accumulated harm is noted. It is proposed to separate the legal 
regimes of objects of negative impact and objects of accumulated harm and establish a ban on the use of 
objects of accumulate  d harm after they are entered into the appropriate register.

Ключевые слова: накопленный вред окружающей среде, критерии квалификации зе-
мельных участков, учет объектов накопленного вреда, порядок инвентаризации объектов 
накопленного вреда, территориальная связанность, реестр объектов негативного воздей-
ствия, реестр объектов нако пленного вреда; accumulated environmental harm, criteria for 
qualifying land plots, accounting for objects of accumulated harm, the procedure for inventorying 
objects of accumulated harm, territorial connectivity, register of objects of negative impact, regis-
ter of objects of accumulated harm

В.Г. Домшенко. О РОССИЙСКОЙ МОДЕЛИ ГРУППОВОГО ИСКА
В статье проанализированы два аргумента сторонников наличия в России модели груп-
пового иска opt-out, согласно которым 1) группа лиц существует независимо от волевого 
присоединения ее членов к групповому иску, 2) действие судебного решения распростра-
няется на всех членов группы. Автор отстаивает применение подхода, согласно которому 
в процессуальном законе используется модель opt-in, рассматривает порядок оспарива-
ния неприсоединившимся членом группы обстоятельств, установленных в решении по 
групповому иску, и обосновывает возможность простого возражения истца против таких 
обстоятельств в деле по своему личному иску к ответчику.

ABOUT THE RUSSIAN CLASS ACTION MODEL
Viktor G. Domshenko, master of jurisprudence (RSPL), head of department of judicial protection JSC 
Russian post, applicant for a degree at the civil procedure department of the V.F. Yakovlev Ural state law 
university (Moscow)

The article analyzes two arguments of supporters of the presence of an opt-out class action model in Rus-
sia, according to which 1) a group of persons exists regardless of the volitional accession of its members to 
the class action, 2) the effect of a court decision extends to all members of the group. The author defends 
the application of the approach according to which the opt-in model is used in procedural law, considers the 
procedure for challenging by a non-joined group member the circumstances established in the decision in 
a class action, and substantiates the possibility of a simple objection by the plaintiff to such circumstances 
in the case of his personal claim against the defendant.

Ключевые слова: российская модель группового иска, групповое судебное производство, 
модель opt-in, модель opt-out, присоединение членов группы к групповому иску, действие 
судебного решения по групповому иску; Russian class action model, group litigation, opt-in 
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model, opt-out model, joining of group members to a class action, effect of a court decision on a 
class action

Г.Ф. Ручкина. К ВОПРОСУ О СООТВЕТСТВИИ ПОНЯТИЯ «ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСКАЯ 
ДЕЯТЕЛЬНОСТЬ» СОВРЕМЕННЫМ ТЕНДЕНЦИЯМ, НАПРАВЛЕННЫМ НА 

УСТОЙЧИВОЕ РАЗВИТИЕ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ
В статье анализируется эволюция понятия «предпринимательская деятельность» в рос-
сийском предпринимательском праве. Автор обосновывает необходимость изменения по-
нятия с учетом социальной составляющей предпринимательской деятельности. Показы-
вает, что реализуемая в Российской Федерации стратегия, направленная на устойчивое 
экономическое развитие, обусловливает необходимость совершенствования такой дея-
тельности с учетом социально-ориентированного предпринимательства. Автор предлага-
ет собственное определение понятия «предпринимательская деятельность».

ON THE ISSUE OF COMPLIANCE OF THE CONCEPT OF «ENTREPRENEURIAL ACTIVITY» 
WITH MODERN TRENDS AIMED AT SUSTAINABLE DEVELOPMENT 

OF THE RUSSIAN FEDERATION
Gulnara F. Ruchkina, doctor of law, professor, dean of the faculty of law of the Department of legal regu-
lation of economic activities of the Financial university under the Government of the Russian Federation, 
Honored lawyer of the Russian Federation (Moscow)

The article analyzes the evolution of the concept of «entrepreneurial activity» in Russian business law. 
The author substantiates the need to change the concept taking into account the social component of 
entrepreneurial activity. Shows that the strategy being implemented in the Russian Federation, aimed at 
sustainable economic development, necessitates the improvement of such activities, taking into account 
socially-oriented entrepreneurship. The author offers his own definition of the concept of «entrepreneurial 
activity».

Ключевые слова: эволюция понятия предпринимательская деятельность, признаки пред-
принимательской деятельности, социальное предпринимательство, социальная функция 
предпринимательской деятельности, социально-ориентированное предпринимательство; 
evolution of the concept of entrepreneurial activity, signs of entrepreneurial activity, social entre-
preneurship, social function of entrepreneurial activity, socially oriented entrepreneurship

Р.И. Ситдикова, Ю.М. Федянин. ОСНОВНЫЕ ТЕНДЕНЦИИ СТАНОВЛЕНИЯ 
ЗАКОНОДАТЕЛЬСТВА ОБ ИНОСТРАННЫХ ИНВЕСТИЦИЯХ В РОССИЙСКОЙ 

ФЕДЕРАЦИИ
Авторами проведен анализ становления нормативного правового регулирования отно-
шений, связанных с инвестиционной деятельностью в Российской Федерации. Выявлены 
тенденции перехода инвестиционной политики от режима наибольшего благоприятство-
вания для иностранных инвестиций к установлению ограничений для иностранных инве-
сторов в национальных интересах государства ввиду перехода российской экономики на 
внутренние источники финансирования. Сделан вывод о том, что развитие инвестицион-
ного законодательства в том числе зависит от эффективности внешнеторговых и финан-
совых отношений с дружественными странами.

THE MAIN TRENDS IN THE FORMATION OF LEGISLATION LEGISLATION REGULATING FOREIGN 
INVESTMENTS IN THE RUSSIAN FEDERATION IN MODERN CONDITIONS

Roza I. Sitdikova, doctor of law, professor of the department of business and energy law of Kazan (Volga 
region) federal university (Kazan)

Yuri M. Fedyanin, postgraduate student of the department of business and energy law of Kazan (Volga 
region) federal university (Kazan)

The authors analyzed the formation of normative legal regulation of relations related to investment activities 
in the Russian Federation. Tendencies have been identified for the transition of investment policy from the 
most favored nation regime for foreign investment to the establishment of restrictions for foreign investors 
in the national interests of the state due to the transition of the Russian economy to domestic sources of 
financing. It is concluded that the development of investment legislation also depends on the effectiveness 
of foreign trade and financial relations with friendly countries.

Ключевые слова: иностранные инвестиции в России, становление российского инвести-
ционного законодательства, инвестиционная деятельность в России, российская инвести-
ционная политика; foreign investment in Russia, the formation of Russian investment legislation, 
investment activity in Russia, Russian investment policy
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